
 
 

Z Á P I S  
z 5. zasedání Školské rady SPŠ a SOU Pelhřimov, 

Friedova 1469, ze dne 12. 10. 2020 
  

Přítomni: Ing. Rostislav Kostka, Ph.D., MUDr. Jiří Běhounek, Mgr. Jiří Němec, PhDr. Eva 

Lesnířová, František Snížek, Ing. Jiří Poláček 

   

Omluveni: Aneta Mráčková, Marie Matěková, Ing. Miroslav Houška 

Přizvaní: Mgr. Pavel Hlaváček, ředitel školy  

Program:   
1.) Zahájení   

2.) Kontrola minulého zápisu 

3.) Projednání a schválení Výroční zprávy 2019/2020 

4.) Projednání dodatku Školního řádu – distanční výuka 

5.) Informování ředitele školy o aktuálních akcích školy 

6.) Různé, podněty členů Školské rady, diskuse, závěr 

 

Průběh jednání: 

1) Zahájení 

Přítomných 6 členů, tzn., že jednání Školské rady bylo usnášení schopné 

Volba zapisovatele – zapisovatelem navržen Ing. Kostka a zvolen.  

Hlasování – program zasedání Školské rady byl jednomyslně schválen. 

2) Kontrola minulého zápisu 

Proběhlo zhodnocení minulého zápisu – bez výhrad. 

 

3) Projednání a schválení Výroční zprávy 2019/2020 

Výroční zpráva byla projednána a jednomyslně schválena. 

4) Projednání dodatku Školního řádu. 

Dodatek byl schválen. 

5) Informování ředitele školy o aktuálních a plánovaných akcích školy 

Pan ředitel přítomné informoval o prezentaci školy u 40 ZŠ v době opatření pro nábor žáků 

2021. 

Nákup vybavení v loňském roce, opravy - Domov mládeže v Kamenici – řešení stravování – 

výdejna. Rekonstrukce na Růžové ulici – výtah bezbariérový přístup, aula vybudování. 

Rekonstrukce dílen v Křemešnické ulici. Oprava střechy a výměna oken na Lhotecké v Kamenici 



 
 

zařazeno do programu Životního prostředí. Plán opravy tělocvičen, na Friedově ulici 

elektroinstalace. Chytrá učebna na Friedově ulici – rozšířit i na ostatní. 

Nákupy zařízení se odložily na příští rok. Výsledky ukončení studia byly dobré.  

 

6) Různé, podněty členů Školské rady, diskuze, závěr 

MUDr. Jiří Běhounek - informace o připraveném uzavření škol a průběhu opatření pro chod.  

Dodržování hygienických opatření. 

 

Termín další schůzky Školské rady bude oznámen minimálně měsíc před jejím konáním 

(plánováno svolání schůzky na květen 2021). 

 

Zapsal: Ing. Rostislav Kostka, Ph.D. 

Ověřil:  PhDr. Eva Lesnířová 

 

V Pelhřimově 12. 10. 2020 


